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PROCES – VERBAL NR.132 
încheiat astăzi, 19 august 2022, 

în şedinţă extraordinară de îndată a Consiliului Judeţean Argeş 
 

        La orele 10:00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei extraordinare de îndată desfășurată prin 
mijloace electronice (on-line). La această ședință s-au conectat pe platforma on-
line pusă la dispoziție de Consiliul Județean Argeș 31 de consilieri județeni, 
fiind absenți domnii consilieri județeni Valentin–Viorel Enache și George Dan 
Giuclea, deci şedinţa este statutară. 
       La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală, dl Ivașcu Sorin, director executiv Direcția Strategii Sinteze 
Proiecte cu Finanțare Internațională.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Începem cu prezența, Mînzînă Ion prezent, dl 
Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Bălan Iosif Bogdan? 

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl David Bogdan Angelin ?  

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl David Emilian? 
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Dl consilier județean Emilian David -  Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Deaconescu Valentin Ion? 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Enache Valentin-Viorel? Dl Ghiță Cosmin 
Constantin ?  

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Giuclea George – Dan?  

Dl consilier județean George –Dan Giuclea  - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Dumitru Grecu?  

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Ivan Marius-Bogdan? 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna Lupaș Diana –Elena? 

Dna consilier județean Diana-Elena Lupaș - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Negoescu Vasile?  

Dl consilier județean Vasile Negoescu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Eleodor Olavi Nițescu  – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Popa Florentin-Marius?  

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Sofianu Narcis Ionuț ?  

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Stana Stelian? 

Dl consilier județean  Stelian Stana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Tică Manuel ?  

Dl consilier județean Manuel Tică  - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose  - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Turturoiu Liliana Maria ?  
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Dna consilier județean Liliana Maria Turturoiu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean Cristian George – Prezent. 

 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Suntem în cvorum. Ați luat la cunoștință de ordinea 
de zi, dacă sunt comentarii? Voturi împotrivă? Abțineri ? Vă mulțumesc! 

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea reformulării valorilor aferente cheltuielilor necesare realizării 
proiectului „Elaborarea Planului de Amenajare a Teritoriului Județean (P.A.T.J.) 
Argeș”.  

 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  
Vă mulțumesc! 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 215. 
 
 
 

 

-II- 

          Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
modificarea și completarea Hotărârii nr. 177/21.07.2022 pentru aprobarea 
proiectului cu titlul „Consolidarea infrastructurii medicale pentru a face față 
provocărilor ridicate de combaterea epidemiei de Covid-19 la Spitalul de 
Pneumoftiziologie Sf. Andrei Valea Iașului”. 

 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  
Vă mulțumesc! 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
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      S-a adoptat Hotărârea nr. 216. 
 
 

-III- 

          Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 29/05.02.2019 referitoare 
la modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 
174/07.07.2017 privind aprobarea proiectului cu titlul “MODERNIZARE DJ 
504 LIM. JUD. TELEORMAN – POPEŞTI- IZVORU- RECEA- CORNĂŢEL 
– VULPEŞTI (DN65A), KM 110+700-136+695, L=25,995 KM, COM. 
POPEŞTI, IZVORU, RECEA, BUZOEŞTI, JUD. ARGEŞ”, a D.A.L.I., a 
Proiectului tehnic, a cheltuielilor legate de proiect, a Acordului de parteneriat cu 
UAT-urile Popești, Izvoru, Recea, Buzoești și a Acordului de colaborare 
încheiat între Administrația Bazinală de Apă Argeș-Vedea și Județul Argeș. 

 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu  - Domnule Președinte, dacă îmi 
permiteți! 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă -  Vă rog! 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Am lecturat cu multă atenție 
proiectul și am văzut în raportul anexat proiectului, faptul că se cere 
suplimentarea, printre altele, a bugetului acestui proiect, cheltuielilor de lucrări 
suplimentare reprezentând suplimentarea numărul de accese la proprietăți, 
conform dispozițiilor de șantier în valoare de 2.600.000. Mi se pare o sumă 
foarte mare, raportat la faptul că acolo avem un proiect care, banuiam, ar fi fost 
bine făcut, dacă nu foarte bine făcut, mi se pare o sumă importantă de bani care 
nu se justifică ca o abare la proiect, prin dispoziții de șantier să găsești accese 
la proprietăți care nu au fost identificate de proiectant, mi se pare exagerat. Mă 
pronunț și vă solicit respectuos să luați în considerare posibilitatea retragerii de 
pe ordinea de zi și amânarea acestui proiect. Totodată, atât verbal cât și în scris, 
am să vă adresez o cerere prin care am să vă solicit respectuos să dispuneți 
organizarea unei desplasări în teren în care să identificăm alături de proiectant, 
și proiectantul bineînțeles să justifice aceste accese către proprietăți,  pe care 
proiectantul nu le-a identificat, în condițiile în care vorbim despre o lucrare 
situată efectiv pe un drum de importanță națională, unde există dcumentații 
cadastrale, unde există garduri de diferite culori, unde sunt clar departajate 
proprietățile existente în zonă. Cam asta ar fi ideea. Aș vrea să-l amânăm până 



6 

 

se face identificare în teren a acestor 26 și ceva de miliarde lei vechi,  care nu 
au fost avute în vedere de proiectant. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă  - O spunem, mai mult sau mai puțin cu falsitate, că 
suntem la dispoziția cetățenilor în tot ceea ce facem la nivelul consiliilor locale 
și consiliilor județene din România. Toate aceste abateri de la proiectul inițial 
s-au făcut în urma unor discuții care au avut loc între cetățenii localităților 
respective, U.A.T-urile care beneficiază de modernizarea acestui DJ și am 
încercat să rezolvăm toate aceste proprietăți. Dacă dumneavoastră credeți că 
putem merge până acolo încât să le spunem cetățenilor, “domnilor ne pare rău, 
știți accesul la această proprietate nu vi-l putem face pentru că niște consilieri 
judeteni, care declară că sunt în slujba dumneavoastră nu vor”, efortul acesta să 
știți că nu ne dă noua bine, din punctul meu de vedere, sigur, dumneavoastră 
puteți avea dreptate până la limita la care putem gândi că nu răspundem 
solicitărilor U.A.T-urilor respective. Pe raza acestor localități, indiferent de 
culoare politică și știți bine acest lucru, am avut solicitări din partea 
conducătorilor, primarilor respectivi, care într-o fază inițială au semnat că sunt 
de acord cu proiectul ințial, ne-au solicitat suplimentarea acestor sume tocmai 
pentru a veni în întâmpinarea cetățenilor pe care îi reprezintă la nivelul U.A.T-
urilor. Să nu credeți cumva că cineva a vrut să facă lucrul acesta numai așa de 
dorul de a mări devizul. Devizul acesta cântărește greu pentru cheltuielile pe 
care le face un consiliu județean, dar puteți merge oricând doriți, v-am mai 
spus chestiunea aceasta, sunteți consilier județean, nu trebuie să cereți comisii, 
comitete și așa mai departe. 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Eu nu pot să-l chem pe proiectant 
de unul singur, dumneavoastră sunteți șeful executivului și eu vreau să văd de 
ce proiectantul nu a făcut așa ceva.  
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Până la proiectant, mergeți la primarii localităților 
respective și întrebați-i  de  ce au făcut solicitările respective, la primari puteți 
merge, că sunt prieteni și ai dumneavoastră și întrebați ,,de ce vreți domne să 
încărcați cheltuielile consiliului județean”.  
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Toți sunt prietenii noștri, domnule 
președinte, mă întreb de ce proiectanții nu au avut în vedere pentru că el a 
semnat proiectul, nu l-a făcut primarul. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă – Proiectantul când a făcut aceste proiecte a ținut 
cont de solicitările conducătorilor UAT-urilor respective . Întrebați-i pe primari 
de ce nu au solicitat în faza inițială. 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Păi și dacă ei au fost ocupați și au 
avut alte treburi, noi acum votăm să mai dăm 20 de miliarde lei vechi?  
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Noi votăm pentru că demonstrăm de fiecare dată 
responsabilitate și trebuie să reparăm greșelile unor oameni care nu manifestă 
aceeiași responsabilitate, lucrurile ar fi mult mai complicate.  Dacă ați veni să 
avem o discuție cu proiectantul, cu reprezentanții consiliului județean ca să 
vedeți cu ce lucruri incredibile ne confruntăm și pe alte drumuri, în fiecare zi 
căutăm să rezolvăm problemele acestea pe care alții, din pacate, puși în funcții 
și nu de noi și de dumneavoastră , nu si-au făcut datoria. Domnule Ivașcu, vă 
rog frumos să completați dumneavoastră. 
 
Dl director Sorin Ivașcu – Da domnule Presedinte, proiectul la depunerea 
cererii de finanțare, în anul 2016, a avut în vedere proprietățile existente, între 
timp zona s-a dezvoltat foarte mult, mai ales în timpul executărilor lucrărilor, 
foarte multe persoane, și fizice și juridice, au bătut doi țăruși și au pus două 
uluci, si-au spus: uite terenul, fă-mi podeț. Au fost probleme în teren, am ajuns 
în situația de a adapta proiectul la necesitățile cetățenilor, la dezvoltarea zonei, 
3- 4 milioane de lei cât sunt, au necesitat dublarea numărul de accese la 
proprietăți , la un contract de finanțare de 86 de milioane de lei, eu zic că nu 
este așa semnificativ. Este un efort, dar nu putem lăsa cetățenii pentru ca 
deabia peste 5 ani mai au dreptul de a mai intervenii cineva pe acest drum. 
Totodată. toată această problemă a venit etapizat, devizul general actualizat a 
fost aprobat în ședința din iunie 2022 iar banii pe bugetul consiliului județean 
au fost prinși în ședința din iulie 2022. Noi acum venim și transpunem 
proiectul bugetului pentru a parcurge etapele mai departe, privind ajustarea 
pentru a face actul adițional la contractul de finanțare sa ne acorde ajustarea 
după 12 mai pană la finele proiectului, care se va recepționa undeva în 
septembrie. Aceste accese la proprietăți, aceasta sumă de 3.400.000, include și 
partea de ajustare care ne revine nouă. 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Dumneavoastră îmi spuneți că pe 
zona de la Vulpești până la Popești ieșire pe Tătărăștii de Sus s-a dezvoltat 
zona atât de mult încât s-a dublat numărul de proprietăți la strada ? 
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Dl director Sorin Ivașcu – Da, de la 1400 la 3000 cu totul. Avem dispoziție, 
avem acte, am inaintat la ADR, tot ce facem întâi luăm viza de la ei. 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Domnule Ivașcu spuneți și că 
s-au mai schimbat și soluțiile tehnice, suma este mare pentru că s-au mai 
schimbat soluții tehnice pentru că acolo unde erau podețe s-au transformat în 
rigole carosabile, deci nu numai acestea. Unde aveau 4 m, erau anumite 
societăți comerciale care au spus ca să își desfășoare activitatea în mod 
corespunzator, podul trebuie sa fie mai lat. 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Stați puțin, acele societăți plătesc 
acces și au proiect cu drumurile județene, pentru utilizarea drum județean? 
Achită tarif?  
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Avem obligația să le asigurăm 
accesul la proprietăți. 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Păi contra cost, domnule 
vicepreședinte. 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Dumneavoastră vă asigură 
contra cost intrarea în bloc?  
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Domnule vicepreședinte, întrebați 
pe cei care se pricep, cum se face un acces și dacă se plătește taxa de acces pe 
un drum, dacă vrei să faci ceva privat, nu vorbesc de persoane fizice. Când 
vorbiți despre acces extins, se face în baza unui proiect și se plătește un tarif. 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Ei au avut acces, noi ca atare 
am venit, le-am demolat accesul și a trebuit să le creeăm condițiile dinainte. 
Proiectul înainte era pe 4 m, dar el avea nevoie de 5m pentru acces cu tirul . 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Sunt alții care au 15 m că știm 
drumul bine. 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Fiecare și-a făcut podețul cum 
a vrut, că avea 2 m, 3m , altele au avut poartă lângă poartă și au trebuit să facă 
podețul mai lung, sunt cazuri diferite. 
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Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Mi-aș dori să văd și eu acele 
dispoziții. 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Mergeți pe drum și le găsiți, de 
anul trecut sunt. 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Sunt pe jos dispozițiile de șantier?  
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Sofianu , v-am mai spus la fiecare 
ședință, am obosit să vă spun, veniți aici, vă stăm la dispoziție cu toate 
documentele. 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Sigur, vin luni, domnule 
Președinte.  
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Știu că dumneavoastră nu aveți carnet de 
conducere, știu că v-ați supărat pe noi că nu v-am pus la dispoziție o mașină de 
la drumurile județene.  
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Nu am nicio problemă cu asta. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă - Dar lăsați asta, veniți la consiliul județean pe jos și 
vă punem la dispoziție toate documentele și atunci discutați în cunoștință de 
cauză. Ținem lumea în loc că am făcut ceva? Ținem lumea în loc când nu am 
făcut nimic. 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Domnle Președinte, să stabilim o 
chestie, eu vreau să știu ca consilier județean de ce aceste lucrări, mare parte 
dintre ele nu au fost în cheltuieli eligibile, adică nu au fost avute în vedere la 
faza de proiect. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Dar dumneavoastră nu înțelegeți ca vi s-a răspuns, 
la nivelul anului 2016 când s-a făcut proiectul inițial. 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Că s-au dublat proprietățile ? 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă - S-au schimbat, că oamenii mai vând pământuri 
între ei, mai parcelează, mai fac ceva acolo. Ce vreți de fapt ? E rau că le-am 
făcut?  
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Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu  - Vreau să văd aceste dispoziții de 
șantier. 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Avem toate aceste dispoziții. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Toate aceste decizii luate împreună cu partenerii 
acestui proiect, cu UAT-urile, au fost în urma unor discuții incredibile. Au fost 
cetățeni care doreau două accese la aceeași proprietate.  
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Oamenii pot să ceară, noi votăm 
pentru niște investiții. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Obligația noastră este să fim  cât mai aproape de 
ei, chiar asta nu ați învățat de când faceți politică? 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Eu am învățat foarte clar, eu votez 
pe  bani publici. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Noi răspundem pentru documentele pe care le-am 
întocmit pentru acești bani publici. 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu  - Atât am solicitat, să văd și eu 
aceste documente. 
 
Dl consilier județean Aurel Iacșa – Domnule Președinte, din 2016 până acum 
inclusive, marcajele de pe șosea trebuie modificate, nu mai vorbesc de podețe 
de acces. 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Domnule Iacșa, eu nu vorbesc 
despre lucrările la infrastructura rutiera, eu vorbesc dacă se justifică dublarea 
numărul de accese la proprietăți. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Sofianu, vă mulțumesc, prin urmare, vă 
propun spre aprobare acest proiect de hotărâre. Voturi împotrivă?  
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Eu sunt împotrivă. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă  - Am înțeles, domnule Grecu? 
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Dl consilier județean Dumitru Grecu – Vreau să vă spun că o să votez 
,,pentru”, dar nu pot să nu fiu de acord cu dl Sofianu, vis-a-vis de accesul 
firmelor. Dacă legea ne obligă pe noi să dăm acces gratuit, să construim, să 
alocăm sume pentru persoanele fizice, nu înțeleg de ce legea este nedreaptă cu 
firmele care de fapt întrețin tot ce înseamnă aparatul statului roman, și aici mă 
refer la investiția pe care am făcut-o la Valea cu Pești, unde am făcut un acces 
care m-a costat  1milion de lei și după ce am terminat accesul ăsta, tot ce am 
făcut a intrat în proprietatea CNAIR și eu plătesc acum impozit 1000 de euro 
pe an. 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Taxa utilizare drum se numește. 
 
Dl consilier județean Dumitru Grecu – Nu mi se pare corect, iar dacă tot s-a 
deschis discuția, poate facem o inițiativă legislativă astfel încât și firmele să 
beneficieze de finanțarea lucrărilor de acces pentru că firmele fac investiții, vin 
cu bani, și aduc bani la bugetul statului. Nu mi se pare corect ca firmele să 
plătească pentru acces, iar persoanele fizice să aibă acces finanțat din zona 
publică. Asta voiam să spun.  
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Am înțeles, sigur că da. 
 
Dl consilier județean Dumitru Grecu  - Este o discriminare și nu este normal și 
aș vrea să gândiți, domnule Președinte, și poate împreună să avem o inițiativă 
legislativă în sensul acesta. Mulțumesc. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă  - Și eu vă mulțumesc. Domnule Sofianu, vă păstrați 
punctul de vedere? Votați împotrivă? Cu amendamentul că luni veniți la 
consiliul județean și vă pun la dispoziție toate documentele. 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu  - La dl Ivașcu, îmi spune la cine să 
vin. 
 
Dl director Sorin Ivașcu – Am rugămintea să veniți marți ca să-mi vină și 
inginerul din concediu, eu am toate documentele.  
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Sigur, vin marți. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă  - Vă mulțumesc, cine se abține?  
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Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Domnule Președinte, sunt câteva 
argumente care se bat cap în cap, pe de-o parte ați spus că trebuie să construim 
obligatoriu intrarile la cei care s-au demolat, pe de altă parte că de fapt acești 
bani sunt pentru cei care au înființat noi proprietăți, așa mă abțin, nu există 
niște argument clare. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Nu este nimic bătut cap în cap, proprietatea este 
individuală, una-i una, alta-i alta, ni s-a spus că, acolo unde firmele respective 
aveau deschideri de 6-10m, au solicitat din nou acum să li se readucă la faza 
inițială acea intrare în firma respectivă, proprietățile individuale sunt proprietăți 
individuale.  
 
Dl consilier județean Florentin- Marius Popa – Presupun că acele intrări care au 
fost demolate, au fost luate în calcul de proiectant la proiectarea inițială. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Unele da, unele nu. 
 
Dl consilier județean Florentin- Marius Popa – N-are cum unele da, unele nu, 
ori da ori nu. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Popa, daca ați fi lucrat vreodată cu un 
proiect așa vast, ați fi făzut câte lucruri nu sunt luate în calcul și cu câte 
probleme se confrunta aparatul de specialitate al consiliului județean, unele 
sunt aberante, noi în fiecare zi suntem în pericol să pierdem proiecte europene 
pentru că la un moment dat un proiectant care se ocupă de chestiune aceasta,  
uită anumite elemente, noi nu suntem specialiști, poate dumneavoastră cu 
ochiul de vulture pe care îl aveți, analizați un proiect de tipul acesta și ne 
spuneți ce deficiențe are proiectul respectiv. Tot timpul apar modificări în 
cadrul unui proiect, este o lume mult mai complicată decât această care se 
vede, luăm fonduri europene și gata, mâine vine valiza cu bani la consiliul 
județean  și cei care au lucrat cu fonduri, și aici mă gândeam la dl Grecu, care 
ne poate spune prin câte treci din momentul în care un proiect este aprobat 
până la momentul în care se taie panglica. 
 
Dl consilier județean Florentin- Marius Popa – Vreau doar să spun că la acest 
nivel nu este normal să venim cu proiectanți neprofesioniști care să aibă 
asemenea scăpări de 20 și ceva de miliarde , nu mi se pare în regulă. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Popa, dacă vă dau un răspuns  acum o să 
spuneți iar despre mine că sunt ironic. Proiectanții nu îi aleg eu. 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Domnule Președinte, este 
adevărat, există o procedură de achiziție pe servicii de proiectare, dar există și 
un contract prin care răspunde proiectantul. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Bineînțeles, dar trebuie să le comunicați în 
ședințele de consiliu? Discutați acolo cine alege proiectantul. 
 
Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu - Proiectantul nu are obligații?  
 
Dl Președinte Ion Mînzînă - Are obligații, știți câti proiectanți au trecut pe 
lângă noi? Au câștigat și apoi….suntem într-o situație dramatică la nivel 
național. Nu vă mai încarc cu treburile acestea. Proiectantul de bază ne-a lăsat 
în baltă cu un proiect în județul Argeș, s-a dus și-a depus documentația și-a 
spus mulțumesc mult și la revedere. Astea sunt lucrurile reale, nu cele pe care 
le vedem de pe margine. V-am mai spus dacă nu vreți să discutăm și vreți să 
facem exact discuțiile de tipul acesta, unele corecte, inteliginte,  bine 
punctuate, altele care ating punctual acela de zonă puerilă. Vă mulțumesc mult 
de tot. 
 
Dl consilier județean Bogdan –Angelin David – Domnule Președinte, vreau să 
intervin și eu, în principiu nu am nimic împotrivă, sunt de acord atât timp cât 
valoarea care se finanțează se încadrează în valorile legale. Am văzut și eu 
multe proiecte în care după ce se pun în practică, nu se mai încadrează, numai 
că mi se pare absolut în neregulă odată venim și spunem că n-avem voie să 
facem că sunt magazine și firme private și pe de altă parte spunem că nu 
ajutăm firmele să aibă acces și le luăm bani. Nu suntem coerenți în aceeași 
direcție. Dacă discutăm acum pe un proiect care a fost facut acum 6-7 ani, la 
noi în zona aceasta se pun în practică proiecte făcute acum 10-12 ani iar 
morfologia terenului nu mai are nicio legătură cu realitatea ceea ce inseamnă  
că nu mai avem voie să mai facem nimic. Eu în pricipiu sunt de acord, cu 
condiția să ne încadrăm în valorile contractului. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Asta încercăm și noi că mai vin și alții și ne 
verifica. Vă mulțumesc mult de tot. Un vot împotrivă și o abținere. 
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     Proiectul de hotărâre a fost votat cu 30 de voturi ,,pentru” și 2 voturi 

,,împotrivă” (domnii consilieri județeni Florentin-Marius Popa și Narcis Ionuț 
Sofianu ). 

      S-a adoptat Hotărârea nr. 217. 
 
 
 
 

-IV- 

          Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea indicatorilor tehnico-economici, a Devizului General si a 
documentatiei aferente Proiectului Tehnic de Executie(P.T.E.) precum si 
aprobarea indicatorilor tehnico-economici, a Devizului General si a 
documentatiei aferente Studiului de Fezabilitate mixt revizuit iulie 2022, pentru 
proiectul cu titlul „EXTINDERE ȘI DOTARE SPAȚII URGENȚĂ ȘI 
AMENAJĂRI INCINTĂ SPITAL JUDEȚEAN DE URGENȚĂ PITEȘTI”. 

 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții ? Voturi împotrivă? Abțineri?  
Vă mulțumesc.  

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 218. 
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-IV- 

          Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Interventie și a Devizului 
general pentru proiectul cu titlul „Renovarea energetică moderată pentru sediul 
Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș”, în vederea depunerii acestuia în 
cadrul PNRR. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  
Vă mulțumesc! 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 219. 
 

Ședința s-a încheiat. O zi plăcută tuturor. Încă o dată vă spun, domnilor, vă 
stam la dispoziție, aveți acces la toate compartimentele, sunteți consilieri 
județeni. Eu v-am mulțumit de fiecare dată pentru modul în care ați înțeles că 
trebie să ne desfășurăm această activitate cu arma la picior. În fiecare zi apar 
noi date, noi instrucțiuni, încercăm să ținem pasul cu aceste lucruri. E 
neconvenabil pentru unii că la ora aceasta suntem într-o poziție fruntașă și la 
nivel național și la nivel de ADR Sud Muntenia, dar să-și manifeste frustrările 
în altă parte. Aici vrem să facem echipă pentru județul Argeș și pentru 
cetățenii care ne-au adus aici. Vă mulțumesc mult! O zi plăcută! 

 
       Ședinţa s-a încheiat la ora 10:30.  

 

 

 P R E Ş E D I N T E, 

Ion MÎNZÎNĂ 
 
 
 

                                                  SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA                                    


